
Styrelsemöte Sänghs bys samfällighet 2022-04-01 

Närvarande: 
Veronica Kede 
Mattias Rådmark 
Carl-Erik Leek 
Annika Karlsson 

1. Ordföranden öppnade mötet 

2. Föregående protokoll 

Inget att tillägga. 

3. Ekonomirapport 

Frånvarande: 
Camilla Wegbratt 

Styrelsens förslag på årsavgift kommer att vara en höjning till 8.000 kr per år och fastighet. 

4. Inför Årsstämman 2022 

Kallelse och dagordning utdelas senast 14 dagar innan stämman. Övriga underlag kommer att finnas 
tillgängliga på hemsidan. 

5. Övrigt 

Nästa ordinarie styrelsemöte är den 18 maj kl 18:30. 

6. Ordförande förklarade mötet avslutat. 
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eronica Kede 
Ordförande 

Carl-Erik Leek 
Sekreterare 
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